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Sesja Rady Gminy

Dzisiejsza sesja Rady Gminy została poświęcona dwóm ważnym tematom: ochrona przeciwpowodziowa oraz współpraca z
Powiatem Krakowskim.

W ramach pierwszego tematu Wody Polskie reprezentowała Pani dyrektor Zlewni Katarzyna Biegun oraz inspektor Łach.
Mino ze to byli goście zaproszeni na obrady rady to zostali zarzuceni gradem pytań dotyczących wykonywania zadań nad
ciekami wodnymi w naszej gminie wykonywanymi w imieniu Państwa Polskiego i rzadu. Niestety na większość pytań, żądań
radnych naszej gminy goście rozkładali ręce i tłumaczyli się brakiem pieniędzy. Radna Karolina Gruszczak  była jedną z
najaktywniejszych osób i zadała najwiecej pytań oraz złożyła wnioski o realizacje prac na Ropotku i nie tylko. Zarzuciła
Wodom Polskim niewykonanie deklarowanego zakresu prac związanych z czyszczeniem kanałów. Pan inspektor Lach
zadeklarował dokończenie prac na kanale nr 1 na wiosnę. Radny i sołtys Stręgoborzyc dowiedzieli się, że Ropotek nie będzie
czyszczony na ich terenie. Podsumowując wystąpienia gości nie ma szans aby było lepiej, a po informacji uzyskanej w
Warszawie u Prezesa Przemysława Daca, może być tylko gorzej bo środków finansowych na zadania realizowane przez Wody
Polskie będzie jeszcze mnie niż w tym roku. Prezes Dac, potwierdził także, że dotacja celowa skierowana przez Premiera RP
na Ropotek, była skutkiem interwencji urzędu gminy i mieszkańców w Krakowie oraz Warszawie.


